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Schriftelijke vragen over glas op fietspaden 

 

 

     Rotterdam, 20 september 2012 

 

Geacht college, 

 

De gemeenteraadsfractie van GroenLinks heeft de laatste tijd van diverse Rotterdam-

mers klachten ontvangen over glasscherven op wegen en fietspaden. Rond sommige 

glascontainers bestaat dit probleem al langer, maar nu lijkt het ook regelmatig raak na 

diverse festivals of drukke stapavonden, tot grote ergernis van de vele fietsende 

Rotterdammers. Het opruimen van deze glasscherven duurt lang en op plekken waar 

geen veegwagen bij kan komen blijft het glas regelmatig gewoon liggen.  

 

GroenLinks vindt het belangrijk dat Rotterdam zijn fietsvriendelijke imago versterkt en 

het gebruik van de fiets zo veel mogelijk bevorderd. Dat komt immers ten goede aan 

zowel de luchtkwaliteit van de stad als aan de gezondheid van de Rotterdammers.  

 

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

 

1. Herkent de wethouder de signalen van GroenLinks over een toename van 

glasscherven op wegen en fietspaden? Zo ja, wat gaat u hieraan doen? 

2. Wordt er in het onderhoud en schoonhouden van de buitenruimte specifiek 

aandacht besteed aan het opruimen van glasscherven op wegen en fietspaden? 

En zo nee, bent u daartoe bereid? 

3. Bent u bereid na afloop van festivals de fietspaden met voorrang te reinigen, 

aangezien fietsers over het algemeen veel meer last hebben van het vuil en glas 

op straat dan automobilisten? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Arno Bonte 

 

 


